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Érkezett : 2018 JÚN 2 8 .

Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László ú r
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Dr. Nagy István agrárminiszter úrna k

„Szükséges-e gyorsabb ügymenet a nagyobb öntözött területekhez? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

Ön a miniszterjelölti meghallgatásán a következőket mondta :

„Én nagyon bízom abban, hogy sikerül mintaprojekteket kialakítani, hiszen ezek a
mintaprojektek lehetnek majd kellő tanulságul mindazon gazdatársaink számára, akik öntözn i
szeretnének. Szeretnénk ezért olyan területeken öntözéses bázist megvalósítani, amelye k
mintául szolgálhatnak, amelyek például szolgálhatnak más területeken él ő gazdatársaink
számára is, tehát elindulni kisebb projektekkel, és azokat kiterjeszteni azok tanulságai levonás a
után egész országos szintre . ”

Információim szerint jelen pillanatban nagyon körülményes és hosszadalmas az
engedélyeztetési eljárás .

A fentiek miatt a következő kérdéssel fordulok a Miniszter Úrhoz :

Nem gondolja-e, hogy az Ön által említett „mintaprojektek lehetnek majd kell ő
tanulságul” a törvényhozók számára, hogy előrelépés történjen az egyszer űsített
engedélyeztetési eljárás érdekében?

Budapest, 2018 . június 28 .

Tisztelettel :

Dr. Vadai Ágne s
Demokratikus Koalíció
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